



雲陽寺

YUN YANG TEMPLE

開放通告 Opening Notice

僅開放綠門進出 Please enter and exit through the green gate

每週日

Every Sunday

8:45am - 02:00pm

1. 香客來寺參訪，請遵守至少1.5米安全距離規定，掃碼輸入資料後，才能進入雲陽寺

When visitors arrive at the temple, they should practice physical distancing at a minimum of 1.5 meters at all times and scan the VicgovQR code to enter Yun Yang Temple.

2. 請遵守室內(或室外如無法保持1.5米安全距離)必須戴口罩規定同時請保持安全衛生

Please comply with wearing mask indoor (or if not able to comply with minimum 1.5 meters physical distance outdoor) rules and maintain good hygiene.

3. 週日下午2:00pm 關閉綠門，防疫期間本寺僅供應90人中餐
(餐卷優先給值班義工及全程參加誦經大供或禪修者)

Temple will be closed at 2:00pm, lunch will be provided to 90 people.
(Lunch voucher will be given preferentially to on-duty volunteers, participants of chanting, Buddha offering and meditation class.)

歡迎光臨！

淨祈 平安吉祥！
自在喜樂！

雲陽寺

03-97968079